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OPPSUMMERING HØSTSEMINARET  2022 
 

Bærum Idrettsråd hadde også i år gleden av å invitere til det årlige høstseminaret, - den 
viktigste møteplassen for idrettslagene i Bærum.  
Seminaret ble avholdt på Sundvolden Hotel og samlet til sammen 82 personer fordelt på de 
ulike programpostene.  
 

 
DAGLIG LEDER TREFF 

 
Fredag 21. okt.:     
1300        Presentasjon av kjørestopp-prosjektet (TØI stiller på teams) 
  v/Erik Bjørnson Lunke 
1330  Veien videre for kjørestopp-prosjektet i Bærum Kommune 
  v/Dag Stien 
1345  Viken Idrettskretsen – info og diskusjon. 

• inkludering i idrettslag 

• kurstilbud 

• tilskudd  
 v/Hanne Kristin Kvarme  
1415  Idrett og bad – informasjon 
  v/Rolf Halvorsen 
1430  Ungdom og fritid  

▪ uorganisert aktivitet vs idrettslagenes aktivitet 
▪ fritidsstipend 

  v/Stig Fallingen 
1500 Eventuelt 
 

 

HOVEDPROGRAM 

Fredag 21. okt.:     
1630 Åpning. Info om seminaret 
 v/styreleder Øivind Gladsø   
1700 Plan for fysisk aktivitet, idrett og friluftsliv 2023-26  
 Idrett og bad tar oss igjennom de store linjene.  
 v/Rolf Halvorsen 
1730 Daglig leder eller ikke? 
 Ippon judoklubb forteller om sine erfaringer før/etter ansettelse av daglig 

leder. v/Morten Bachman 
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1800 Gruppearbeid 
 Daglig leder Kathrine Sole Semb innleder  

▪ Ideer til strømsparing 
▪ Post corona – hvordan står det egentlig til? 
▪ Like forhold for alle idretter – hva legger du i det? 
▪ Økt tilbud innen friidrett gjennom samarbeid mellom klubber? 
▪ Hvordan skape økt padletilbud i områdene Fornebu/Sandvika? 

 
 
Lørdag 22. okt.:  
0900 Strømstøtte 
 Høvik IL og Bærums Skiklub presenterer v/Jørn Follesø / Dag Rune 

Langhaug 
0915 Anleggssituasjonen for fleridrettslag i Sandvika-regionen i dag.  
 IL Jardar v/Robert Lindberg 
0930 Alpinbakkene - om deres utfordringer 
       Kirkerud, Kolsåsbakken og Krydsbybakken forteller om sin hverdag. 

v/Dag Rune Langhaug / Morten Marwell Hauge / Ole Reistad 
1000 Dialog med representanter for politiske partier 

Panel med Høyre, AP, Venstre, Frp og MDG  
 
Politikerne som deltok var: 

 
Ola HB Pedersen er bisitter og deltar ikke i selve debatten. 
Debatt på ca 60 min. 
1130 Info fra BIR 
 Oppsummering av seminaret v/styremedlem Cecilie V. Brekke 
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SAMMENDRAG AV PROGRAMPOSTENE 
 
Innledning Hovedprogram 
Formålet med høstseminaret er å ha en møteplass hvor Bærumsidretten kan drøfte viktige 
problemstillinger for idrettslagene, utveksle info om aktuelle saker og ikke minst knytte 
kontakt med de andre frivillige. 
 
32 idrettslag var representert, som utgjør drøye 55 % av medlemsmasse i idrettslagene i 
Bærum på drøye 60.000 medlemmer.  
BIRs styreleder, Øivind Gladsø ønsket velkommen til seminaret og informerte kort om 
programmet, samt fakta om høy aktivitet i Bærumsidretten. Vårt Idrettsstipend er et 
kjærkomment bidrag for en trang familieøkonomi som flere og flere benytter seg av.  
Han stoppet videre opp ved utfordringene med den frivillige innsatsen, som man tror har 
svekket seg igjennom pandemien. Deretter noen ord om ferdigstilte anlegg gjennom 2022, 
fremtidige anleggsbeslutninger – og andre rammebetingelser.   
Før han avsluttet med verdien av idretten, og at det er en billig investering for kommunen.  
Presentasjonen ligger vedlagt. 

 
Plan for fysisk aktivitet, idrett og friluftsliv 2023-26 
Spesialrådgiver Rolf B. Halvorsen fra Idrett og bad i Bærum Kommune gikk igjennom planen 
som ble godkjent i kommunestyret 7. september . 
Han kom med en oppfordring om å ta kontakt med hans avdeling i god tid hvis ditt idrettslag 
er i prosess for å søke spillemidler, dette for å kvalitetssikre og spare tid for begge parter. 
Presentasjonen ligger vedlagt. 

 
Daglig leder eller ikke?  
Tidligere styreleder i Ippon judoklubb Morten Bachman, fortalte om deres prosess frem til 
ansettelse av daglig leder. 
Presentasjonen ligger vedlagt. 
 

Gruppearbeid   
Oppsummering ligger vedlagt. BIR vil gjøre bruk av de innspillene som kom gjennom 
gruppearbeidet. 
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Strømstøtte 
Jørn Follesø, administrativ leder av Høvik IF tok oss igjennom utfordringen deres ved å ha 
driftsansvar for en kunstisbane hvor driftsbidraget fra kommunen er lavere enn reell kostnad. 
Dag Rune Langhaug, styreleder for Bærums Skiklub satte fokus på utfordringen med å drive 
kunstsnøanlegget på Vestmarka som i stor grad brukes av publikum. Drift og  
vedlikehold ivaretaes av IL Jardar og Bærums Skiklub og er en belastning både økonomisk 
og via dugnadstimer. 
Presentasjonene ligger vedlagt. 

 
Anleggssituasjonen for fleridrettslag i Sandvika-regionen i dag 
Robert Lindberg, styreleder i IL Jardar har deltatt i prosessen «Idrettens plass i det  
fremtidige Sandvika» på vegne av 7 særidretter og nærmere 1800 medlemmer. Laget er i  
vekst, men trenger større kapasitet i de anleggene de har aktivitet. Combihallen er den store  
utfordringen da den ligger under BK Eiendom og ikke anleggsplanen. Klubben ønsker en ny  
hall med 3 flater. 
 

Alpinbakkene 
Dag Rune Langehaug, for Bærums Skiklub innledet med felles utfordringer: 
Alpinanleggene har ikke inntektsgrunnlag for bærekraftig drift eller utvikling 

• Underskudd på drift gir ikke rom for investeringer 

• Vesentlige krav til egenkapital i dagens støtteordninger. 

• Investeringer/drift kan ikke baseres på private gaver 
Morten Marwell Hauge, Kolås skisenter/Stabæk IF og Gunnar Holsten fra Lommedalens 
IL tok oss i de spesifikke utfordringene til hver sin alpinbakke. 

Presentasjonen ligger vedlagt. 

 
Politikerpanel 
Neste høst er det Lokalvalg og BIR har det siste året hatt mye kontakt med politikerne om 
våre prioriterte saker. Debatten ble styrt av Tor Christian Bakken (tidligere redaktør i 
Budstikka og aktiv i Norges Basketballforbund).  
Partiene fikk innledningsvis noen minutter til å fronte sitt parti og sitt partis meninger: 

• Ny bandhall på Rud - FrP 

• Fornøyd med BIRs rolleforståelse – V 

• Fritidsstipend – MDG/alle 

• Budsjett 2023 har ingen umiddelbare kutt, men Idretten må være forberedt på at det 
kan skje – H & AP 

Noe var politikerne enig i; det er bare å ta direkte kontakt om saker, men selve 
søknadsprosessen skal gå igjennom BIR 
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Avslutning og evaluering 
Vi takker alle deltagerne for godt engasjement, og all jobb som blir utført for at de aktive i 
idrettslagene våre skal få et best mulig tilbud i best mulig arenaer. 
Det ble gjennomført en digital evaluering av arrangementet som vi vil ta med videre til neste 
års gjennomføring. 


